
 

Årsberättelse för Gävleborgs Bridgeförbund avseende verksamhetsåret 2006 
 
 
 
 
Styrelsen har under året bestått av: 
Heikki Seppänen  Ordförande 
Yvonne Ström  Kassör 
Pär Netsman   Sekreterare 
Per Jernberg   Vice ordförande 
Marianne Melchior Ericson Tävlingsansvarig 
Lennart Persson  Distrikstävlingsledare 
Lars-Göran Lindgren  Suppleant 
Joakim Guldbrand  Suppleant 
 
Styrelsen har under året haft 5 protokollförda sammanträden. 
 
GBF har under året haft 851 betalande medlemmar, en ökning med 26 medlemmar. 
Sandvikens BK står för den största ökningen bland klubbarna. 
 
Vid Distriktsträffen i Uppsala representerades distriktet av Yvonne Ström och Marianne 
Melchior Ericson. 
 
På tävlingssidan kan nämnas att lag Transearly med sin sjätte plats i Allsvenskan står för det 
främsta resultatet under året. 
 
I DM-tävlingarna har deltagandet varit glädjande stort, en ökning av par i alla klasser utom 
seniorernas som var lika som året innan samt i damernas som sjönk med åtta par. 
 
Distriktet har sponsrat BK Hudik i införskaffandet av Bridgemate för resultatrapportering.  
 
Ett godkänt år med bl.a. ökning av medlemsantalet och deltagande i DM-tävlingarna. Tyvärr 
har ett antal silvertävlingar fått ställas in pga för få antal par vilket är mycket oroande. Att 
råda bl.a. bot på detta och mycket annat blir en uppgift för den nya styrelsen som jag önskar 
lycka till! 
 
Tack alla bridgevänner. 
 
 
Söderhamn den 1 februari 2007  
 
 
 
 
Heikki Seppänen  
ordförande 
Gävleborgs Bridgeförbund 


